
農業部茶及飲料作物改良場受託辦理茶葉品質檢驗 

及鑑識收費標準 

       中華民國102年6月25日農茶改秘字第1023402317號令制定發布 

中華民國 109 年 5 月12 日農茶改頂字第 1093409415號令第 1 次修訂 

中華民國 112 年 11月28日農茶改服字第1123412015號令第 2 次修訂 

第一條  本標準依規費法第十條第一項規定訂定之。 

第二條  檢驗茶葉兒茶素及咖啡因含量，每樣品檢驗費用新臺幣五千五百元。 

第三條  檢驗茶葉含水量，每樣品檢驗費用新臺幣三百五十元。 

第四條  檢驗茶葉可溶分，每樣品檢驗費用新臺幣六百元。 

第五條  辦理茶葉感官鑑識，每樣品鑑識費用新臺幣三千元。 

第六條  本標準未明列之收費事項，由本場與委託人另行約定。 

第七條  本標準自發布日施行。 



 

Fee-charging Standards for Tea Quality Inspection and Evaluation by 

the Tea and Beverage Research Station, MOA 

Formulated and promulgated with Decree Nong-Cha-Gai-Mi-Zi No. 1023402317 on June 25th, 2013 

Ammended and promulgated with Decree Nong-Cha-Gai-Ding-Zi No. 1093409415 on May 12th, 2020 

Ammended and promulgated with Decree Nong-Cha-Gai-Fu-Zi No. 1123412015 on November 28th, 2023 

 

Article 1 These standards were formulated in accordance with the first Paragraph of Article 10 of 

the Charges And Fees Act.  

Article 2  Inspection fee for the catechins and caffeine content in tea is NT $ 5,500 per sample. 

Article 3  Inspection fee for water content in tea is NT $ 350 per sample. 

Article 4  Inspection fee for soluble solids in tea is NT $ 600 per sample. 

Article 5  Sensory evaluation fee for tea is NT $ 3,000 per sample. 

Article 6  The charging matters which are not listed in these standards shall be settled by the station 

and entruster. 

Article 7  These standards will come into force on the date of promulgation. 

 


